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Municipalité de Clarenceville 
Province de Québec 

 
AVIS PUBLIC 

ENTRÉE EN VIGUEUR 

 

3e PROJET :  LE RÈGLEMENT NUMÉRO 428-21 MODIFIANT LE RÈGLEMENT DE 

ZONAGE NUMÉRO 428, ENLEVER LA CLASSE RÉSIDENTIELLE IV DE LA ZONE 114, 

INCLURE LA CLASSE RÉSIDENTIELLE IV DANS LA ZONE 202  

 

AVIS est, par les présentes, donné par la soussignée directrice générale et greffière-trésorière de la Municipalité. 

QUE, lors de la séance ordinaire du conseil de la Municipalité de Clarenceville tenue le 2 décembre 2025, le conseil 

de cette municipalité a adopté le :  

 

3e Projet : Le Règlement numéro 428-21 modifiant le règlement de zonage 428, enlever la classe résidentielle 

IV de la 114, inclure la classe résidentielle IV dans la zone 202. 

 

QUE toute personne intéressée à ce règlement peut le consulter sur le site WEB. 

QUE ce règlement est entré en vigueur conformément à la loi. 

Il peut être consulté au bureau du soussigné à l'hôtel de ville de la municipalité de Clarenceville situé au 1350 chemin 

Middle à Clarenceville sur rendez-vous.  

Donné à Clarenceville, ce 8e jour du mois de décembre 2025.  

 
Sonia Côté 

Directrice générale et greffière-trésorière 

___________________________________________________________________________________________ 

 

 

CERTIFICAT DE PUBLICATION 

(Articles 335 et 346 du Code municipal) 

 

Je, soussignée, Sonia Côté, directrice générale et greffière-trésorière, certifie sous mon serment d’office que j’ai 

publié l’avis ci-annexé en affichant sur le site WEB et le babillard à l’hôtel de ville. 

 

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat ce 8e jour du mois de décembre 2025.  

 
Sonia Côté 

Directrice générale et greffière-trésorière 
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Municipality of Clarenceville 

Province of Quebec 

 

PUBLIC NOTICE 

COMING INTO FORCE 

 

THIRD DRAFT: THE REGULATION NUMBER 428-21 AMENDING ZONING REGULATION NUMBER 428, 

REMOVING RESIDENTIAL CLASS IV FROM ZONE 114, INCLUDING RESIDENTIAL CLASS IV IN ZONE 202  

 

NOTICE is hereby given by the undersigned Director General and Clerk-Treasurer of the Municipality. 

THAT at the regular meeting of the Council of the Municipality of Clarenceville held on December 2nd, 2025, the Council of this 

municipality adopted the:  

 

Second Draft Regulation No. 428-21 amending Zoning Regulation 428, removing Residential Class IV from 114, including 

Residential Class IV in Zone 202. 

 

THAT anyone interested in this bylaw may consult it on the WEB site. 

THAT this bylaw has come into force in accordance with the law. 

 

It may be consulted at the office of the undersigned at the Town Hall of the Municipality of Clarenceville located at 1350 Middle 

Road in Clarenceville by appointment.  

 

Given in Clarenceville, this 8th day of December 2025. 

 
Sonia Côté 

Director General and Clerk-Treasurer 

______________________________________________________________________________________________________ 

 

 

PUBLICATION CERTIFICATE 

(Articles 335 and 346 of the Municipal Code) 

 

I, the undersigned, Sonia Côté, Chief Executive Officer and Clerk-Treasurer, certify under my oath of office that I have published 

the attached notice by posting it on the website and bulletin board at City Hall. 

 

IN WITNESS WHEREOF, I hereby issue this certificate on the 8th day of December 2025. 

 
Sonia Côté 

Director General and Clerk-Treasurer 


